

# Referat fra styremøte GHK 11.09.2023

**Tilstede:** Marlén, Sølvi, Tove, Marthe og Gro

**Forfall:** Klaus og Helene

## 1. Gjennomgang av referat fra sist møte

ok – Sølvi avklarer med byggesak om oppføringa av garasjen/boden denne uka eller neste, antageligvis. MVA-refusjon er sendt inn, mottatt hos NKK. Sølvi har forhørt seg om forsikring, se sak under. Gro har publisert nye hjemmesider.

## 2. Oppdateringer siden sist

Ag-stevne gikk veldig bra! 140 og 170 startende, pluss blåbær fredag fulltegnet. All logistikk gikk veldig fint og mye gode tilbakemeldinger 😊

Ag trener jevnt og trutt, mandager og onsdager i Lia. Treningene begynner litt tidligere for at det ikke skal bli for mørkt. Begynner å trene inne i begynnelsen av oktober.

Bruks/lp trener tirsdager og torsdager. Gudbrandsdalscupen ruller og går. Valpekurs på tirsdager, konkurransedygghetskurs på tirsdager. Lekutviklingskurs i oktober. Miljøtreninger annenhver torsdag. LP-stevne 24. og 25. september. Gro hører med Helene om vi skal låne aggregatet til Sølvi. Kan låne dersom det er ledig.

Rally sesongkurs i høst, inne. Kjøpt fullt! Honorar til instruktør kr 3000. 2500/3000 til hallen, for alle kvelder.

Kanskje man kan få til valpekurs/hverdagsdygghetskurs el annet med samme opplegg som rally-kurset? Fint å få kurs mer utover vår/høst, ikke bare den intensive sommerperioden.

## 3. Forsikring

Sølvi har fått tilbud fra Sparebank1 på rundt 5000, forsikringselskapet vi har nå (Gjensidige) tar rundt 8000. Sølvi legger igjen papirene/tilbudet i Lia, så vi andre kan lese. Vi tar en avgjørelse på neste møte, da møtes vi fysisk.

## 4. Kommende aktiviteter (kurs og stevner)

To ag-kurs vår/sommer 2024 med ekstern instruktør.

Inne-treninger i Hippodromen. Gro booker treningstid, ukentlig. Gro/Tove/Marthe tar en prat med de andre LP/bruks-folka om hvor mye de tenker trene/betaling. Er det mulig å ta en pris for alle treningene samlet og en annen pris for drop-in?

Har vært i dialog med Jetta om å avholde bruksstevne. Vi kan låne områdene deres og noen kan sikkert hjelpe til, men vi må være «hovedarrangører». Må bli til våren igjen, en helg med rundring og

en helg med spor. Rundering i våre områder og sporet i Heidal. Tove planlegger stevnet videre, sammen med Anne Britt.

Brukskurs i Hippodromen? Lydighetsdelen inne i vinter, med Anne Britt som instruktør. Målgruppe er de som er interessert i å starte på konkurranser. 4-6 deltagere. Alle nivå. Tove planlegger videre, med Anne Britt.

## **5. Gressklipping**

Stort sett AG som har klipt. Når de har spurt «gutta» om å klippe har de ikke hatt tid. Den nye klipperen står i Lia nå. Hele banen må klippes før LP-stevnet. Sølvi kan klippe hele banen mot noe i betaling. Evt. så klipper lp/bruks på dugnad. Blir etter hvert tomt for bensin, må da kjøpe to-takt bensin på blå kanne, ikke vanlig 95.

## **6. Dugnad**

LP/Bruks legger ut i sine kanaler om noen kan være med nå til helga og male. Sølvi og Tove kan bidra dersom flere er med.

## **7. Diverse info**

Trefelling – En privatperson har fått lov av kommunen å felle trær i Lia. Han må avklare med leder/klubben om at det passer før han jobber. Har fått beskjed om at han ikke skal jobbe den helga LP-stevnet er.

Hundepark – Klubben har blitt kontaktet av Ringebu kommune om etablering av en hundepark og om vi ville være med som samarbeidspartner. Gro ba om mer informasjon, men det var det ikke tid til pga en søknadsfrist. Hun som jobber med dette i kommunen skulle da heller komme tilbake til oss senere.

Lys – Lyskasteren skal i utgangspunktet fungere, aggregatet vårt fungerer ikke. Usikker på hva som trengs av aggregat (3fas eller ikke?). En tar bilder av koblinger på lyskasteren og sender til Sølvi. Sølvi undersøker grundigere hva som trengs for å få dette til å fungere.

## **8. Neste møte – planlegging av våren 2024**

Vi ønsker å planlegge årets aktiviteter litt tidligere enn før, ønsker derfor å tenke ut kurs/kursplan på neste møte. Ser på muligheten for å sette årsmøtedato allerede neste uke.

**Neste styremøte mandag 6. november kl. 19.30 på Kommunehuset på Hundorp.**

Referent,

Gro